
Arbeidsgruppemøte 3, Korttidsavdelingen 16.11.20 

Tilstede: Solvor, Inga-Lill, Elisabeth, Hanne, Berit, Svein Magne, Lars Fossvold Strypet (teknisk) og 

Randi 

 

✓ Fremdriftsplan 

3.etg bygges ikke før Legekontoret er fraflyttet, pga sikkerhet for pasientene til legekontoret. 

Anslagsvis ca 1 besøkende der pr min, man vil unngå den tilleggstrafikken i byggeprosessen. 

Anbud sendes ut 23/11-20 

✓ Programmeringsdokument 

Gjennomgang av dokumentet, endringer ble foretatt. 

Sprinkleranlegg (helsprinkling) blir sannsynligvis krav for Korttidsavdelingen, og også 1. og 

2.etg (Kårstua og Langtidsavd). Alle rom må ha (inkl. skyllerom o.l).  

Det er ikke krav om at Skjermet avd også bør bytte, heller ikke i Omsorgsboligen. Dette da 

det er egne brannceller. 

Sannsynligvis vil bydelshuset utløse krav om helsprinkling.  

Vi må huske VFT (velferdsteknologi), og tenke på hva annet som evt må inn.  

Takterrasse ønskes utredet. Evt over bydelshuset, ved siden av teknisk rom med vifter (dvs 

oppå taket som er der nå)?  

Skal vi ha kjølerom eller ikke?  Kan badet nede ved kontorfløyen gjøres om til 

bårerom/kjølerom/rom for religiøse ritualer? 

Det blir ikke takheiser, personløftere brukes. 

Vi må ha kjøling på vifter i teknisk rom som skal betjene 3.etg 

 

Teknisk sender dokumentet pr mail til arbeidsgruppa for en siste sjekk før anbudet legges ut. 

Tilbakemelding gis teknisk så raskt som mulig, og uansett i løpet av uka. 

 

 

Møtets varighet 13-15.45. 

 

Ref: Randi 


